

Date: 7 August 2025

التاريخ: 7 أغسطس 2025

Disclosures and Compliance Section

Market Operations and Surveillance Department Abu Dhabi Securities Exchange PO Box 54500 Abu Dhabi, UAE قسم الإفصاح والامتثال

قسم عُمليات السوق والمراقبة سوق أبو ظبي للأوراق المالية ص.ب 54500 أبو ظبي، الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة،

Greetings,

Meeting of the Board of Directors of Presight Al Holding PLC

Please be informed that the Board of Directors of Presight AI Holding PLC ("Company") will meet on Tuesday 12 August 2025 at 3.00PM UAE time, to review and consider the following:

إخطار بخصوص اجتماع مجلس إدارة شركة بريسايت ايه أي هولدينغ بي ال سي

يرجى العلم أن مجلس إدارة شركة بريسايت ايه أي هولدينغ بي ال سي ("الشركة") سيعقد اجتماعاً بتاريخ 12 أغسطس 2025 في تمام الساعة الثالثة ظهراً لمراجعة والنظر في ما يلي:

- (1) Approval of the financial statements of the Company for the six-month period ended on 30 June 2025.
- (2) General matters related to the business activities of the Company.
- الموافقة على البيانات المالية للشركة عن فترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2025.
- 2) مناقشة أمور عامة متعلقة بالأنشطة التجارية للشركة.

وتقبلوا وافر الاحترام،

السم: ثانى براموتدهام المنصب: الرئيس التنفيذي

Yours sincerely,

Names: Thana Pramotedham Title: Chief Executive Officer

Copy to: Securities and Commodities Authority